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Art Huvudstyrelsemöte 
Tid 18.30
Plats Romevi
Närvarande: Karl-Erik Engström, Maria Carlsbogård, Martin Lundborg, Thomas Thunberg, Katarina 

Eriksson, Robert Rehammar

Ansvarig

§ 118 Öppnande

§ 119 Dagordning

§ 120 Föregående
        Protokoll

Kalle hälsade alla välkomna och förklarade mötet öppnat. 

Dagordning godkändes.

Föregående protokoll godkändes.

§ 121 Kansli info Folksam, återstår att rapportera hur många Sverigelotter som 
stals.

Arbetsdagen genomförd. Lite mindre deltagare än på vårens 
arbetsdag.

Kansliet har fått förstärkning under de närmaste 6 veckorna av en
person som gör praktik.

Styrningen av ytterbelysningen är utbytt.

Taket på stora lokalen lagades på 12 ställen.

Dags att omförhandla avtalet för gräsklippning med 
vägföreningen. Förbered ett förslag till nytt avtal till nästa 
styrelsemöte.

Föreningen har fått ett förslag på avtal från kommunen angående 
hyra av lokalen för dagbarnvårdarna.

Arbetet fortsätter med att ta fram en prisuppgift på byte av tak på 
stora lokalen.

Janne

Janne/Kalle

Thomas / 
Martin

§ 122 Ekonomi Genomgång av aktuell ekonomisk status. 

Diseröd SK ej fakturerade för vårens uthyrning av konstgräset. 
Ge tider för uthyrning till Maria.

Förbered ett jämförande underlag på medlemsavgifter inför nästa 
styrelsemöte. Skall vi införa sektionsavgifter?

Janne

Thomas



§ 123 Sponsring Föreningsdag den 27 November 11:00-14:00 vid ICA Maxi 
Kungälv. Vi väntar på svar från ICA.

Lagbemanning av tomglashantering ICA Maxi November och 
December. (v44-52, sammanlagt 25 tillfällen). Damlaget 10 pass, 
P02 7 pass, Innebandy 8 pass. Maila ut information till lagen.

Janne

Maria

§ 124 Fotboll Styrelsen godkänner att teckningsrätten för P07 lagkonto utökas 
med 19731124-4888 Sara Perez Thorsson.

22 ledare på ledarträffen. Alla lag utom 2 var representerade. En 
del lag har svårt att få ihop lag och en del lag har svårt att hitta 
ledare. Lagsammanslagningarna som beslutades i våras har 
upplevts som positivt. Svårighet att få ledare att komma på 
ledarutbildningar. 

Kalle och Katarina har haft möte med ledare och spelare i 
damlaget. Positivt.

Herrlaget ramlade tyvärr ur division 4. Samtal med ledare och 
spelar genomförda och fortsätter

Många föreningar i närområdet verkar ha problem att få ihop 
herrlag inför nästa säsong. Styrelsen arbetar med att försöka 
knyta till sig fler spelare.

Öppna träningar för både dam- och herrlag ordnas i november-
december. Annonseras  på hemsidan redan nu.

Maria jobbar med att få en gäst till fotbollsavslutningen. Datum 
bestäms när gäst är klar.

Kalle

Kalle

Thomas

Maria

§ 125 Innebandy Medlemsavgifter inbetalade för 15 av 16 spelare.

§ 126 Gymnastik Information om medlemsutgifter utskickat.
Fyra av gymnastikgrupperna är fulltecknade och i en (de yngsta 
barnen) finns det platser kavr.

Robert

§ 127 Förenings-
organisation / 
Föreningsutveckling

Bjud in ansvarig tjänsteman på kommunen till nästa styrelsemöte 
för information och diskussion kring förändringarna av 
föreningens driftsbidrag.

Kalle har lämnat förslag på lämpliga mötesdagar för ett möte med
fotbollsalliansen. Återkommer när datum bestämts.

Tyvärr har Kungälvs kommun beslutat att allaktivitetshuset i 
Diseröd skjuts på framtiden. Detta gör att det i nuläget inte finns 
förutsättningar för att starta upp en mer aktiv innebandysektion.

Förslag till ledarträffen att bjuda in någon som kan prata om hur 
man arbetar med spelares attityder och gruppdynamik. Även 
något som kan diskuteras på ledarträffar inför nästa säsong.

Kalle.

Kalle



Janne har skickat ut till berörda ledare att de kan vara med på 
kommande ledarutbildningar i Ytterby för att komplettera upp med
de steg de missat vid tidigare utbildningar.

§ 128 Övriga frågor Maila ut till lottansvariga om intresse finns att sälja julkärvar.

Diskussion kring årets RUFare.

Maria

§ 129 Planering Huvudstyrelsemöten måndagar kl 18:30
måndag 7/11, lördag den 3/12 11:00-16:00
Höstmöte torsdag 17/11 19:00 (ledarträff 18:30)
Intersports julbord 16/11
Ordförandekonferens den 15/10

§ 130 Nästa möte Nästa möte måndag 7/11 klockan 18:30.
För fika ansvarar: Maria

§ 131 Avslutning Mötet avslutades

…………………………….. ………………………..
 Kalle Engström Thomas Thunberg
Ordförande Sekreterare 
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